
Att försöka förändra världen genom att  

”rätta till världen” är som att  

försöka förändra en film genom att  

ändra på filmduken. 

Den värld vi känner till är bara 

 en filmduk som vi projicerar  

vårt medvetande på, och filmen  

är densamma tills vårt  

medvetande om oss själva förändras.  

När vi själva förändras,  

då förändras även världen. 
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